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De ingang van de losruimte, waarover de gemeente op 14 
mei nog een hoorzitting belegt over de vraag of die 

losruimte wel op de juiste plaats staat.

 
Vomar gaat op zijn 
vroegst eind juni open 
 

Zoals het er nu naar uitziet wordt het nieuwe gebouw van de Vomar 
eind mei opgeleverd. Vomar denkt daarna nog een maand nodig te 
hebben voor het inrichten van de winkel. Daardoor zal de opening op 
zijn vroegst eind juni plaatsvinden. Dat is duidelijk geworden na een 
gesprek van de wijkraad met Hoorne Vastgoed de Wijkraad.  
 

Enigszins onduidelijk is nog wel enigszins hoe 
de winkel gaat worden bevoorraad. De 
voorkeur van Hoorne Vastgoed gaat uit naar 
een inpandige los- en laadruimte, waarvoor de 
vrachtauto’s via de busbaan en de 
Bernadottesteeg moeten rijden. De bouw is 
daarop afgestemd en de projectontwikkelaar 
heeft daarom ook een vergunning 
aangevraagd voor het kappen van een aantal  

 

bomen die bij het inrijden de losruimte in de 
weg staan.. 

De Wijkraad heeft al eerder laten weten met 
de keuze van de plek van de losruimte niet 
gelukkig te zijn, omdat er daardoor niet alleen 
geluids- en triloverlast voor de omwonenden 
ontstaat, maar ook omdat er gevaarlijke 
situaties kunnen ontstaan voor fietsers en 
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voetgangers (schoolkinderen) die van 
dezelfde weg gebruikmaken.  

Daarenboven moet de steeg, die nu nog voor 
vrachtverkeer is verboden, worden verbreed, 
en verdwijnt de snelheidsbeperkende knik bij 
de Bernadottestraat teneinde de vrachtauto’s 
de nodige ruimte te geven. Dit is niet alleen 
voor de aanwonende bewoners vervelend, 
maar levert ook het gevaar op dat de verbrede 
steeg een sluiproute wordt zonder 
snelheidsbeperkende maatregelen (die er nu 
wel zijn). 

De wijkraad had daarom een alternatieve 
aanvoerroute voorgesteld, waarbij de 
vrachtauto’s niet via de steeg, maar via de 
Asserweg naar de losruimte rijden, die dan 
aan de andere hoek van het gebouw zou 
moeten komen. 

Dit alternatief is door Hoorne Vastgoed niet 
overgenomen en het bedrijf heeft het 
oorspronkelijk plan doorgezet in de 
verwachting dat de gemeente daarmee 
akkoord gaat. Daardoor is er min of meer een 
patstelling ontstaan, waarover op 14 mei een 
hoorzitting plaatsvindt, tijdens welke beide 
partijen hun visie uiteen kunnen zetten. 
Inmiddels is de toegang tot die losruimte wel 
alvast gebouwd. De vergunning voor het 
kappen van de bomen die in dat geval in de 
weg staan, is nog niet verleend. 

Overigens is dit de tweede hoorzitting over 
het onderwerp Vomar. In een eerdere 
hoorzitting, in januari, werd het bezwaar van 
de Wijkraad dat Vomar meer dan veertig 
vierkante meter boven de toegestane dertig 
vierkante meter voor het nieuwe gebouw 
gebruikt, terzijde geschoven. Het door de 
Wijkraad ingeschatte tekort aan 
parkeerplaatsen werd wel erkend, maar die 
erkenning speelde verder geen rol, omdat 
Vomar niet verantwoordelijk is voor het aantal 
parkeerplaatsen. Dat is een zaak van de 
gemeente. 

Bij die gelegenheid had de Wijkraad ook al 
gewezen op de veiligheidssituatie als gevolg 
van de aanvoerroute en de plaats van de los- 
en 
laadruimte, 
maar dat 
probleem 
werd toen 
apart gezet 
met de 
motivatie dat 
er alleen 
gekeken werd 
naar de 
omvang en de 
buitenkant 
van het 
gebouw.  

 

 
 
Voorzitter Marja de Waal stapt terug 
 
Voorzitter Marja de Waal heeft de wijkraad laten weten dat zij om 
gezondheidsredenen deze functie opgeeft. Haar taken worden voorlopig 
overgenomen door secretaris Ton van Bentem. Wie Marja de Waal gaat opvolgen is 
nog niet bekend. De wijkraad is daarover in gesprek met een kandidaat en 
verwacht na de zomer daarover meer te kunnen zeggen. 
  

PLEIN VOMAR - FOTO JASPER REEKERS 
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Bewoners Dunantstraat krijgen antwoorden op 
hun vragen 
 
Bewoners van de even nummers van de Dunantstraat hebben 
antwoord gekregen op vragen en suggesties die ze op 7 februari op 
initiatief van de Wijkraad te berde konden brengen over het 
onderhoud van hun straat. Een keuze uit de tien punten die naar voren 
zijn gekomen. 
 

Een van de vragen betrof het haaks maken 
van twee hoeken van het trottoir. De vraag 
was of het voor mensen in een scootmobiel, 
een rollator  of kinderwagen daardoor niet te 
moeilijk zou worden de bocht te nemen. 

Het antwoord op deze vraag was dat de 
gemeente wil vergroenen waar dit kan, en dat 
er met 180 cm breedte genoeg stoepruimte 
voor alle voetgangers en scootmobilisten 
overblijft. Overigens is de wens een bocht af 
te snijden klaarblijkelijk zo hardnekkig dat de 
eerste sporen van een olifantenpaadje op het 
nieuwe stukje plantsoen al zichtbaar worden. 

Bomen 
Zorgen die bewoners hadden over het 
verwijderen van bomen, waardoor de 
veiligheid in het geding zou kunnen komen, 
zijn in zoverre weggenomen dat gezonde 
bomen blijven staan en dat zieke bomen 
worden vervangen.  

Dat betekent dat bomen die in de weg staan 
bij het inparkeren van campers of caravans 
niet worden verplaatst. Dat geldt ook voor de 
boom bij een doorgang richting de 
Bernadottestraat. De lantaarnpaal, die daar 
ook in de weg staat, verdwijnt wel en krijgt 
een plekje op het grasveld. 

Woonerf 
Na een vraag was of het bestrate deel van de 
Dunantstraat niet ter wille van de veiligheid 
kon worden veranderd in een woonerf, heeft 

de gemeente laten onderzoeken hoe hard er 
feitelijk wordt gereden.  

Uit het onderzoek bleek dat dat gemiddeld 
tussen de 15 en 17 km per uur is, en dat 85 
procent van de automobilisten niet harder dan 
20 tot 22 km per uur rijdt. Daarop heeft de 
gemeente laten weten dat het formeel 
aanduiden van dat weggedeelte tot woonerf 
(met een maximum snelheid van 15 km/uur) 
geen meerwaarde heeft. 

 

WAAR DE GEMEENTE VOOR VERGROENING HEEFT GEZORGD, 
ZIJN DE EERSTE SPOREN VAN EEN OLIFANTENPAADJE 

INMIDDELS ZICHTBAAR. 
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Uitnodiging bewoners Dunantstraat oneven 
 
De bewoners van de oneven huisnummers in de Dunantstraat ontvangen eerdaags een 
uitnodiging van de wijkraad voor een bijeenkomst over de veranderingen in hun deel van 
de straat. Deze bijeenkomst zal worden gehouden op dinsdag 7 mei a.s. in de grote 
bovenzaal van buurthuis De Boerderij en begint om 20.00 uur. 
 

Bernadottestraat gaat van het gas af 

Bewoners  van de huurwoningen in de Bernadottestraat en een deel 
van de Kelloggstraat hebben van Ymere een brief gekregen waarin 
wordt uitgelegd hoe de woningen worden opgeknapt en geïsoleerd. 
De huizen gaan geheel van het gas af, wat mogelijk moet worden 
doordat deze woningen sterk geïsoleerde wanden en ramen krijgen. 
Ook de daken en de vloeren worden onder handen genomen. 
 

Om het een en ander te verduidelijken is er 
een model/proefwoning in de maak op 
Bernadottestraat 57. Daar is op het nieuwe 
dak een warmtepomp geplaatst en is ook al 
wat zichtbaar van de nieuwe buitenpanelen. 
Als alles klaar is neemt de 
bewonerscommissie een kijkje en worden 
daarna inloopbijeenkomsten georganiseerd. 

De verwachting dat de werkzaamheden in 
november van dit jaar kunnen beginnen, 
nadat de bewonerscommissie haar licht over 
de plannen heeft laten schijnen en minstens 
zeventig procent van de bewoners akkoord 
gaat met de veranderingen. 

Tot slot adviseert Ymere nog even te wachten 
met behangen, stucen en het ophangen van 
nieuwe gordijnen, omdat niet gegarandeerd  

 

 

 

 

kan worden dat de kozijnen geheel krasvrij 
worden vervangen. Het project behelst de 
woningen in de Bernadottestraat 1 t/m 133 en 
Kelloggstraat 61 t/m 87 oneven. 

 

ER WORDT HARD GEWERKT AAN DE MODELWONING 
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Expositie in galerie De Tuinkamer 
 

Spelen met natuurlijke materialen 
In galerie De Tuinkamer in de Wilsonstraat is nog tot en met vrijdag 
24 mei de verkooptentoonstelling “Spelen met natuurlijke materialen” 
te zien. 
 

Volgens de samenstellers Piet en Els Dees 
neemt de tentoonstelling de bezoeker mee 
“op een reis door verschillende artistieke 
landschappen, waar elk schilderij en 
glasobject een uniek verhaal vertelt door zijn 
gebruik van materialen”.  

De twee exposerende kunstenaars zijn de 
Tsjechische, in Aalsmeer werkzame Romana 
Václavikova, die voor haar schilderijen ook 
afvalhout, zaagsel,  papier, plastic draadjes, 
aarde of textiel gebruikt. Dit doet zij om de 
textuur te accentueren en noemt het 
“schilderen met hout”.  

De andere exposant is dec Dordtse 
glaskunstenaar Bert Sterk, die het glas 
gebruikt om in mallen van silica, gips en 
glasvezel te gieten (vormsmelten) of hij giet 
het glas in zand vormen (sandcasting). 
Daarnaast maakt hij glascomposities met één 
of twee gezichten.  

 

De twee exposanten hebben ook een eigen 
website. Romana Václavikova is te vinden op: 
www.artcentreaalsmeer.nl, en Bert Sterk op: 
www.bertsterkglas.nl 

 

Galerie de 
Tuinkamer, 
Wilsonstraat 61. 
2131 PM 
Hoofddorp. is 
geopend op 
vrijdag en 
zaterdag van 10 
tot 17 uur en op 
afspraak. 023 - 
5623858.  

Medisch pedicure nu ook in Pax 
 
Vol trots laat pedicure Karin Elzinga (56) van Pedicure Pax weten dat 
ze haar certificaat medisch pedicure heeft ontvangen, waardoor ze nu 
ook mensen met medische voetaandoeningen mag behandelen. Zij is 
daarmee de vijfde medisch pedicure in Hoofddorp en de eerste in Pax. 

 
Voor een goed begrip: een medisch pedicure 
is een ‘gewone’ pedicure die een extra 
opleiding gevolgd, die naast het verzorgen 

nagels of het geven van voetmassages, ook 
medische handelingen mag verrichten. Te 
denken valt aan het behandelen en 
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verwijderen van eksterogen, eeltpitten, 
ingegroeide nagels en schimmelnagels. 

Daarnaast is een medisch pedicure deskundig 
op het gebied van verzorging van kwetsbare 
voeten door diabetes, kanker, reuma, 
ouderdom of verwaarlozing. 

Vaak worden deze patiënten doorverwezen 
door de huisarts of specialist. Afhankelijk van 
de voetproblemen vergoedt in sommige 
gevallen de verzekering (deels) een 
behandeling. Bij diabetes zit het in de 
basisverzekering, terwijl in andere gevallen 
een aanvullende verzekering nodig is. 

 “Maar”, zegt Karin, “ook de mensen die hun 
voeten en nagels eens lekker willen laten 
verzorgen, 
blijven van 
harte welkom.” 

Pedicure Pax, Karin Elzinga, Pater Damiaanstraat 87, 2131 EJ Hoofddorp. Tel. 06-
52325695. E-mail: karin@pedicurepax.nl. Website: pedicurepax.nl. 

 
De Eersteling op tijd klaar voor de Nationale 
Molendagen 
 
Uit voorzorg droeg iedereen die bij het vervangen van de wieken van 
van molen De Eersteling betrokken was een oranje veiligheidshelm. 
Dat was nodig ook, want toen een van de wieken bij het verwijderen 
tegen de hijskraan dreigde stoten, liep de spanning even op. Maar het 
liep allemaal goed af en het karwei werd onder toeziend oog van vele 
belangstellenden afgemaakt. 
 

Het heeft een poos geduurd voordat er met de 
werkzaamheden werd begonnen, nadat er in 
de molenwieken haarscheurtjes waren 
geconstateerd. De Eersteling was namelijk een 
van de vele molens in Nederland waaarbij dit 
euvel naar voren kwam, toen er een nieuwe 
meet -en berekeningsmethode ging worden 
gebruikt. Daarnaast zijn er maar weinig 
gespecialiseerde bedrijven zijn die dit 
probleem kunnen verhelpen.  

Molenaar Sander van Rijn is opgelucht, laat hij 
weten in HC Nieuws.nl. Al eerder was de 
rieten kap vernieuwd en was de schilder langs 
geweest. Nu is het werken om de nieuwe 

wieken te ‘bekleden’ en de molen voor de 
Nationale Molendagen in het weekend van 11 
en 12 mei helemaal klaar te hebben. 

 

Een onttakelde Eersteling. 
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De geschiedenis van Pax – deel 7 
 

De Boerderij, van boerenschuur naar buurthuis 
 

 

DE CEBECO BOERDERIJ MET BIJGEBOUWEN 

Al bij de ontwikkeling van de nieuwbouwwijk 
Pax was door de gemeente besloten dat de 
voormalige Cebeco boerderij, inclusief 
woonhuis en laboratoriumgebouw, niet 
gesloopt zouden worden maar later gebruikt 
zouden kunnen worden voor sociaal-culturele 
doeleinden. Al in 1973 deed de initiatiefgroep 
Samenlevingsopbouw Haarlemmermeer om de 
gebouwen te gebruiken voor kinderopvang, 
speelruimte en ontmoetingsruimte voor 
praatgroepen en cursussen. De bedrijfsruimte 
van de boerderij was daarvoor nog ongeschikt 
maar het laboratoriumgebouw kon al snel in 
gebruik worden genomen.  

 

 

Al kort na de oplevering van de eerste 
woningen werd door een viertal dames het 
wijkcomité Hoofddorp Zuid-West opgericht 
voor inwoners uit Pax en Het Oude Buurtje. Zij 
begonnen met het organiseren van activiteiten 
in de grote bovenzaal van het gebouw: 
Knutsel- en filmmiddagen voor de jeugd, Plof-
in avonden voor tieners en klaverjas- en 
dansavonden voor volwassenen. Ook werden 
er verschillende sportactiviteiten 
georganiseerd van waar uit op 31 maart 1977 
de SV Pax is opgericht. De ruimte was al gauw 
te klein en er was behoefte aan meer 
activiteiten.  Dus werden er plannen gemaakt 
voor de verbouwing van de kapschuur van de 
boerderij. De bijgebouwen waren inmiddels 
gesloopt.  Omdat de bijdrage van het 
ministerie van CRM wegens bezuinigingen 
uitbleef kwamen de kosten voor de 
verbouwing voor rekening van de gemeente.  
In januari 1977 werd hiervoor door de 
gemeenteraad 590.000 gulden beschikbaar 
gesteld. Hiervoor moesten in het gebouw een 
ontmoetingszaal met toneelaccommodatie, 2 
peuterspeelzalen, 2 spreekkamers, een 
vergader-/activiteitenruimte en 
ontmoetingsruimte worden gerealiseerd.  De 
huurprijs zou 94.000 per jaar gaan bedragen. 
Voor een gewenste lift in het gebouw, kosten 
40.000 gulden, was geen geld beschikbaar. 
Daar moest dus een creatieve oplossing voor 
worden gezocht. Door de verkoop van het 
gebouw aan de SSH vervielen de jaarlijkse 
huurkosten en kon er toch van subsidies 
gebruik worden gemaakt. In 1977 werd een 
bouwcommissie in het leven geroepen, 
bestaande uit leden van het wijkcomité, het 
Opbouwwerk, de Stichting 
Samenlevingsopbouw en een medewerker van 
de bouwtechnische dienst van de gemeente.  
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In een Extra Editie van de ZuidWester van 
december 1977 werden de 
verbouwingsplannen naar buiten gebracht en 
werd een oproep gedaan aan inwoners om te 
helpen bij de verbouwing.  

 

Door de besparing die daarmee werd bereikt, 
extra sponsoring en de organisatie van een 
rommelmarkt werd voldoende geld 
vrijgemaakt om ook de gewenste lift te 
kunnen installeren. Op zaterdag 2 september 
1978 werd de verbouwde Boerderij geopend 
met optredens van o.a. Wim Wama, Rita 
Corita, de Ricardo’s en het orkest De 
Flinstones en werden presentaties gegeven 
door de toen actieve clubs en verenigingen in 
Pax. In de Boerderij bruiste het toen van de 

activiteiten: Creatieve- en dansclubs, een cola-
disco, toneel- en theatervereniging, kaart- en 
sportclubs zoals tafeltennis en judo. Ook 
werden er filmvoorstellingen gegeven voor de 
jeugd en voor volwassenen.  

EN VOLKSDANSEN (CA. 1980) (FOTO NHA) 

Het beheer van het gebouw was inmiddels 
overgegaan van de SSH naar de SCA (sociaal 
culturele accommodaties) en in 1991 werd de 
benedenruimte uitgebouwd met een 
kantoorruimte en nieuwe toiletten, waaronder 
een invalidetoilet. Daardoor kon de 
ontmoetingsruimte en keuken worden 
vergroot. Ook werd de bar vervangen en 
moest, tot spijt van vele bezoekers, het biljart 
verdwijnen. De  feestelijke heropening vond 
plaats op 16 november 1991 waarbij de 
gebruikers hun activiteiten konden promoten.  

Later wordt het beheer van de Boerderij 
overgedragen aan de Stichting Meerwaarde en 
sinds 2013 valt het beheer van, nu totaal 26, 
dorps- en buurthuizen, onder de Stichting 
Maatvast. Helaas zijn er de afgelopen jaren 
een aantal activiteiten verdwenen en loopt het 
aantal bezoekers van ons buurthuis terug. 
Momenteel zijn er enkele 
bewegingsactiviteiten zoals MVBO-gym, Yoga, 
Qigong, Salsa en Zumba-dansen, een cursus 
Aquarelleren, een hobbyclub, een 
computerclub en een klaverjasclub (kraken). 
Ook maken de Recreatieve Tafeltennis 
Vereniging RTTV-Pax, de muziekvereniging COLA DISCO IN DE BOERDERIJ (NHA) 
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Excelsior, de bierbrouwvereniging ’t Wort Wat 
en de goochelclub NBG gebruik van de grote 
zaal. Om de week kun je “samen lunchen” of 
is er een “Diner Café”. Voor meer activiteiten 
is ruimte: neem contact op met beheerder 
Lizzy of stuur een mail naar 
boerderij@maatvast.nl. 

 

Tijdens de zomermaanden wordt de 
ontmoetingsruimte verbouwd om een groter 
keukenruimte te realiseren. De 
werkzaamheden beginnen al in mei en zullen 
voor september, het begin van het nieuwe 
seizoen, klaar moeten zijn.  

De Boerderijkrant 
Inmiddels wordt er door de beheerders van de 
Boerderij, Lizzy en Ellen, maandelijks een 
nieuwsbrief uitgegeven: De Boerderijkrant. 
Het eerste nummer verscheen in april, het 
tweede nummer wordt eerdaags verwacht. 

 

 

 

 

 

DE HUIDIGE ONTMOETINGSRUIMTE 

 

 


